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del 16 d’abril de 2018. 
Respostes i propostes d’actuació del Districte.



1 Situació de l’actual parc ubicat al Passeig de Santa 
Coloma, sobre la bezinera Repsol. 

Estat del paviment del carrer proper al parc. 2

Sant Andreu

Resposta:
S’està treballant amb l’Associació de Veïns i Veïnes perquè la benzinera 
tingui un gual que garanteixi el perímetre.

Resposta:
La regidora comenta que el paviment necessita una intervenció integral, 
mentrestant es farà manteniment per part de la brigada per endreçar la 
zona. Les uralites es troben tant en zona pública com en zona privada. 
S’enviarà a la brigada per fer tasques de manteniment.

3 No es va informar del pagament de les ajudes de l’Institut 
Municipal d’habitatge. 

Problemes per l’admissió a un curs de Barcelona Activa

Operaris que reguen a mà amb aigua de l’aixeta arbres 
que tenen rec automàtic. 

A dia d’avui hi ha restes d’ornamentació de la Festa Major  
a diversos parcs. 

A la Meridiana, al costat del Metro de La Sagrera, una 
persona li va retreure que recollia els excrements de gos 
amb l’escombra perquè embrutava quan ho feia. 

Districte

4

Resposta:
Atès que no s’ha pogut identificar al ciutadà pels mitjans dels quals 
disposem, procedim a l’arxiu de la seva petició. 
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Bon Pastor

Perquè persones de més de 65 anys que guanyen més 
tenen targeta rosa i algunes que guanyen menys no en 
tenen. 

8 Resposta:
Poden sol·licitar la targeta rosa les persones més grans de 60 anys, amb 
DNI o NIE, empadronades a Barcelona. Les residents a altres municipis 
han de tramitar-la allà on estan empadronats. Per a més informació sobre 
els requisits econòmics i d’edat dels diferents municipis podeu consultar 
la web de l’AMB. 



Problemes de comerç per La Maquinista:
Es queixa que al barri no tenen botigues de proximitat i que per 
anar al Carrefour necessita fer dues parades de metro. 

Parc de la Maquinista:
Al parc de La Maquinista, quan arriba el bon temps s’hi celebren 
festes d’aniversari i s’hi posa música. Està permés?

Parc de la Maquinista:
Si bé és cert que es fa manteniment dels jocs infantils, ara 
mateix estan molt malament. Es poden canviar?

Per assignar la tarifa gratuïta o reduïda, es tenen en compte els ingressos 
totals de la unitat familiar (pensió, salari, interessos...). 

Membre UF       Tipus de targeta        Fins brut/anual
          1                       Gratuïta                         8.132
          2                       Gratuïta                        16.264
          3                       Gratuïta                        24.396
          4                       Gratuïta                        32.528
          1                       Reduïda                       16.264
          2                       Reduïda                       32.528
          3                       Reduïda                       48.792
          4                       Reduïda                       65.056

Resposta: 
S’està tractant amb La Maquinista tant l’impacte en matèria de mobilitat 
com en matèria de comerç. S’ha rebutjat l’ampliació del centre comercial 
i hi ha un pla de foment perquè el comerç de proximitat s’ha de garantir 
per fer barri. Des de Barcelona Activa s’han dut a terme accions i es 
treballa en aquest sentit.

Resposta: 
Aquestes festes es fan sense llicència. Si provoquen molèsties s’ha de 
trucar a la Guàrdia Urbana o al telèfon del civisme.

Resposta: 
S’ha d’intervenir perquè és un parc molt utilitzat. S’ha inclòs al pla de 
renovació de jocs de Parcs i Jardins.

12 Remodelació del c. de Puerto Príncipe:
S’ha col·locat tot el mobiliari urbà i l’estacionament a la banda 
muntanya. Hi ha un arbre i un fanal que li queden a l’alçada del 
balcó. Ha hagut de trucar a Parcs i Jardins per problemes amb  
les branques. Al carrer de Pinar del Rio hi ha rates als arbres. Els 
veïns de la banda mar tenen privilegis?

Congrés - Indians

Resposta:
La regidora no era coneixedora que tot el mobiliari s’hagués col·locat a 
la banda muntanya. Informa que s’anirà a veure la situació per corregir 
l’impacte. Des de la direcció de Llicències i Espai Públic es diu que es va 
ampliar la banda muntanya perque la de les dues no era possible. Per això 
s’ha col·locat tot a la banda muntanya. A Felip II la vorera mar s’eixampla 
i, per això, hi ha estacionament. L’arbre i el fanal compleixen es distàncies 
normatives i estan validats per enllumenat i espais verds. El projecte va 
seguir el tràmit d’informació pública i no es van rebre al·legacions.
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13 Assentaments en tendes de campanya. 
Al carrer de Fernando Pessoa, al parking davant del col·legi 
Eulalia Bota, hi ha un desnivell on hi ha dues tendes de 
campanya on hi viu gent. A l’avinguda Meridiana amb el 
passeig de Santa Coloma, al lateral de la nau de la benzinera 
que s’està enderrocat a causa d’un temporal, hi ha instal·lada 
altra tenda de campanya amb persones que hi viuen.

A la sortida de la rda. de Dalt, a la incorporació a la ctra. 
de Ribes en direcció Gran de Sant Andreu, hi ha un forat 
enorme i hi ha perill pels vehicles que hi circulen.

Estat de les obres del parc de Santiburcio i el carrer de  
Lanzarote.

Guals, benzinera, i bancs de l’estació de Sant Andreu:
Estan esperant resposta.  

Sant Andreu

Resposta:
La gerent indica que, sobre les tendes de campanya, Guàrdia Urbana ha 
fet diverses actuacions, així com Serveis Socials. Aviat, seran terrenys 
municipals amb la qual cosa es recuperaran per fer el llançament.

Resposta:
Des dels serveis tècnics no s’ha trobat cap punt amb un desnivell 
considerable. Agrairiem que si es disposa de documentació gràfica al 
respecte es faci arribar per poder realitzar les actuacions oportunes.

Resposta:
Des de la plataforma s’estan fent actuacions. El mateix dia de 
l’Audiència Pública, hi havia una reunió sobre el PERI Lanzarote i no hi 
ha canvi de dates. Està previst fer una visita a les obres i una taula de 
seguiment el mes de maig.

Resposta:
En referència als bancs s’ha esbrinat que la propietat és de  Renfe i 
estem a l’espera. D’altra banda, s’ha notificat a Repsol perquè faci el 
gual. 

17 Davant la reparació d’un clavegueró:
Es vol saber si l’Ajuntament disposa de partida pressupostària 
per ajudar amb la despesa. A més, també volen saber si 
poden demanar més d’un pressupost ja que només els ha 
arribat un d’FCC.

Sant Andreu

Resposta:
Des de la direcció de serveis de Llicències i Espai Públic, s’explica que, 
tot i estar fora de l’edifici, el clavegueró que connecta els baixants de 
la finca amb la general, la seva reparació és obligació de la finca. No hi 
ha cap obligació d’acceptar el pressupost de BCASA. 

Aquest tipus de tràmits no són competència del Districte sinó de Medi 
Ambient. Adrecem a l’Oficina de Claveguerons del departament de 
Projectes i Obres de BCASA perquè us pugui atendre i explicar amb 
detalls els tràmits que cal seguir per resoldre aquest cas. 
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18 Obres del carrer de la Residència:
El carrer serà de plataforma única i només es diferenciarà la zona 
de trànsit rodat de la de vianants per les llambordes del terra. 
Els han dit que es quedarà així sense pilones. Consideren que 
falta seguretat ja que les distàncies resultants no la garanteixen. 
Demanen que s’hi posin pilones o es faci zona per als vianants.

Sant Andreu

Resposta:
Es parlarà amb Mobilitat pel tema dels fitons i per què la distància 
després d’aquests compleixi la obligatòria de seguretat. La consellera 
Blanca Port al finalitzar l’audiència informa que al projecte inicial la 
distància entre l’arbrat i les balconades era superior a la que realment 
s’ha quedat per la qual cosa se substituiran els arbres per pilones 
davant les porteries de les finques.

19 Carril bici del carrer d’Olesa: 
Pregunten quan es posarà en marxa. Porta 6 mesos sense 
circulació però si hi estaciones et denuncien.

Jocs Infantils Jardins Masana:
Demanen posar tanques de fusta per protegir els nens dels 
gossos, tot i que en els jocs infantils adreçats a infants de 6 a 
12 anys no se’n posen.

Con està el condicionament de la plaça del Canòdrom?

Quan es farà l’enllumenat del barri del Congrés?

Carrer de Concepción Arenal cantonada amb carrer de 
Cienfuegos:  
Sol·liciten ampliació de la vorera.

Carrer de Cienfuegos: 
Demanen l’ampliació de la zona dels jardinets.

Congrés - Indians

Resposta:
La regidora comenta que a finals d’abril.

Resposta:
La regidora ho coneix perquè hi ha estat. No es pot tancar als nens 
perquè els gossos no entrin. És un conflicte i la solució no sempre ha 
de ser una tanca. Cal pensar com es comparteixen els úsos.

Resposta:
S’està treballant amb obres. Hi ha diverses errades a esmenar: l’espai 
per gossos gran es pot tancar i la resta que sigui d’ús obert. Es 
redissenyarà la plaça. S’està  treballant un projecte amb els veïns per 
deixar-la ben condicionada, tal com es fa amb els jardins de Dèlia.

Resposta:
La informació es va presentar al Consell de Barri. 

Resposta:
S’età estudiant la sol·lució per fer el desviament del pou i ampliar la 
vorera. 

Resposta:
La gerent explica que es van fer tres dibuixos. S’ha d’arreglar el 
clavegueró i connectar el clavegueram. Després s’ampliarà l’escocell.
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25 Senyal de direcció prohibida del carrer d’Espiga. Demanen  
que es canviï l’actual o que se’n posi una altra a Felip II.

Resposta:
Es canviarà. 
  

26 Música a les nits de dissabte al Parc de les Aigües de la 
Trinitat Vella:
Sembla sense control de sorolls. Aquest dissabte hi van estar. 
De vegades hi han anat antiavalots dels Mossos d’Esquadra. Ho 
deixen tot brut, llaunes, restes de fogueres... Es fa referència a 
que pugui ser gent de l’Ateneu llibertari. Està recollint signatures. 
Ara es fa un cap de setmana si, un cap de setmana no. A l’estiu 
es fa continuament.

Trinitat Vella

Resposta:
La gerent informa que no tenen permís. D’altra banda, la gerent també 
diu que hi ha un conveni per fer música però no per fer festes ni 
concerts de concurrència pública. Suggereix que s’avisi a la Guàrdia 
Urbana per tenir constància i poder iniciar un sancionador.
 

Aquest és el recull de les intervencions que es van fer a l’Audiència Pública de Sant Andreu 
el passat 16 d’abril de 2018, acompanyades de les iniciatives que s’han posat en marxa 

com a resposta a les demandes plantejades pel veïnat.


